
 

       Lidköpings flygklubb Styrelsemöte 2025-01-14 
 

           Närvarande: 
           Börje Ragnarsson. Ingemar Ivarsson. Bo Knutsson. Michael Köster. Bengt Karlsson. Alexander Hasselgren. 
           Claes Andersson och Jan-Ola Nord 
           Ordförande Börje Ragnarsson öppnade mötet. 
 

    1.    Ekonomiska läget: 
           Tillgångar 2025-01 -14 
          Föreningskonto:                             43 001,44 kr 
          Investeringskonto:                       190 926,70 kr   
          Kundfordringar:                                        0,00 kr                
          Skulder:                                           -21 898,30 kr 

           Likviditet:                                       212 029,84 kr 
 

           Resultat 31/12-24                         -14 450,23 kr 
           Preliminär avskrivning                 
           Preliminärt resultat                      -14 450,23 kr 
 

           Medlemmar 2025 (som betalt medlemsavgift) 
           Seniorer:                                                16 100 kr       7 st. 
           Juniorer:                                                     0,00 kr       0 st. 
           Stödjande:                                                   500 kr       2 st. 
           Gäst:                                                            0,00 kr       0 st. 
           Summa:                                                  16 600 kr  
 

           Ekonomi övrigt: 
           Grundavgift                                                    0 kr        0 st. 
           Flygpaket seniorer                                        0 kr        0 st. 
           Flygpaket juniorer                                        0 kr        0 st. 
           Introduktionsdag                                          0 kr 
           Segelflygets dag                                            0 kr 
 

      2.  Unerhåll: 
            Underhåll av klubbens flygplan är pågående Dimonan är i stort sett klar. Propeller är skickad för  
            översyn kommer tillbaka mitten av mars. Bromsventil till parkeringsbromsen läcker behöver troligtvis 
            införskaffas en ny kostnad ca 7 000 kr. Bromsskivor ligger under norm vad beträffande tjock lek 
            Thomas Pyls beställer nya. LS 4an och Groben är klar i bygglokalen, LS 6an och duon står på tur.Underhållet 
             är klart i god tid till säsongstart. 
 

      3.  Skolning 2025 nya medlemmar:  
            Klubben har 2st. elever för 2025. Klubben jobbar långsiktigt för att kunna bygga upp intresset för segelflyg. 
            En grupp med Bengt Karlsson som sammankallande jobbar med klubbens framtidsplaner. Mer kortsiktigt 
            är förslag från Skolchef Magnus Kjällström att annonsera med plakat på tillgängliga anslagstavlor i vår  
            närhet Lidköping Skara Vara Nossebroområdet. Jan Andersson är behjälplig med framtagande av affisch. 
            Kursstart är satt till 15 februari 2025. Eventuell informationsdag den 8 februari. Flygklubben har 2 st. 
            prova på dagar en på våren och segelflygets dag på hösten som i stort sett är fullbelagda med intresserade, 
            klubben tittar på att eventuellt ha en tredje introduktionsdag för att höja klubbens intäkter. 
 
 

      4.  Årsmöte prislista funktionärer och verksamhet 2025:  
            Årsmöte med Lidköpings flygklubb kommer att hållas söndagen den 23 mars kl. 14 00. Förslag till årsmötet 
            av ny prislista. Om klubben ska kunna behålla den fina flygplans parken som klubben disponerar är en  
            höjning av klubbens prislista nödvändig. Prislistan kommer att presenteras i sin helhet på årsmötet. 
            Valberedningen kommer med förslag till årsmötet av styrelseval och andra funktioner i klubben. 
            Verksamheten för 2024 kommer i en verksamhetsplan som presenteras på årsmötet. Det mest aktuella  
            är lägret i Dala Järna som kommer att hållas en vecka runt Kristi himmelfärdshelgen, anmälan görs till 
            Torbjörn Olsson för deltagande. Tävlingar SM och DM är i skrivandes stund inte helt säkra. Vidare kommer  
            2st. introduktionsdagar hållas under året som klubben jobbar på att kunna utöka till 3st.  
             



 
 
 
 

      5. Övriga frågor: 
           a. Införskaffa ny skrivare till klubbrummet, Janne Nord tittar på alternativ. 
           b. Nytt kontrakt skrivet med Volvo angående klubbens XC90 för säsong 2025 
           c. Förslag att montera ur kompassen på LS 6an för att få bättre sikt framåt. Tittar på detta ihop med  
               vinteröversyn. 
           d. SISU konsulent har tagit kontakt med klubben och vill informera om sin verksamhet. Börje planerar  
               in en mötesdag. 
           e. Söka bidrag till transponder till klubbens flygplan. 
 
        6. Börje avslutade mötet   Nästa styrelsemöte 2025-02-25 kl.18,30 
 
 
 
             Vid protokollet                                                                         Justeras 
 
             ……………………………………..                                                        ……………………………….   
             Bo Knutsson                                                                              Börje Ragnarsson 
             Mötessekreterare                                                                    Ordförande 
 
 
 
 


